
Protokoll 2020-03-04

Art: Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap 

Tid: Onsdagen den 4 Mars 2020, 18:00

Plats: Klubbhuset Domsand 

Närvarande: Per Nordh, Conny Andersson, Johan Lidén, Marianne Sölvebrant, Håkan Larsson, Helena 
Stenow, Petter Isaksson, Leo Mörtsell, Annelie Osterdahl, Martin Mellqvist

Frånvarande: Rickard Lundgren, Maria Leeming

Adjungerad: Björn Petersson

§1 Öppnande: Ordförande Per Nordh hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Justeringsperson: Martin Mellqvist valdes till justeringsperson.

§3 Kort presentation av mötesdeltagarna

§4 Ärenden från årsmötet

a) Gamla hamnkontorets vara eller icke vara
Frågan bordläggs till nästa möte.

b) A-E-brygg-skyltar
Beslut: Skyltar för märkning av bryggorna ska beställas. Bryggorna ska skyltas väl synligt.
Ansvar: Björn

c) Bättre belysning vid båthusen
Conny och Annelie kontaktar arbetsrådsansvarig.

§5 Arbetsrådsmöte

a) Arbetsdag, inkl. arbetsuppgifter till medlemmarna

Arbetskvällar i vår blir tisdag 21/4 och onsdag 22/4, kl 18:00. 

Arbetsrådsmöte söndag 29 mars kl 17:00.  

Johan skickar kallelse.

b) Förvaring av redskap, verktyg och material

Martin kollar upp förvaringstavlor.

Conny kollar pris på container.

c) Inventering och märkning

Inventering och märkning av inventarier ska genomföras på arbetskvällarna. 

Conny och Björn ser över vilka nycklar/lås som används i föreningen.

d) Ekonomi och inköpsregler

Conny ser över rutinerna och informerar vid nästa möte. Huvuddragen kommuniceras vid 

arbetsrådsmötet.



e) Hur gör man ett inlägg på hemsidan?

Rickard förbereder info till arbetsrådsmötet, även en enkel manual.

§6 Hamnens dag, när och hur

Beslut: Hamnens dag skall arrangeras i år, söndag 14/6. Liknande upplägg som 2019.

Ansvar: Martin och Helena 

Inför nästa år ska styrelsen fundera på om det ska vara ett årligt evenemang eller inte.

§7 Våra lokaler och byggnader (behovsanalys)

Styrelsen vill ha representanter till en ”lokalkommitté” som kan arbeta med att ta fram idéer för hur 

föreningens lokaler kan användas och vilka renoveringar/förändringar som kan behövas. Johan gör 

utskick om detta, i första hand till våra sektioner.

Conny kollar prisbilden för uthyrning av lokal.

§8 ”Nya ärenden”

a) Grindar, inhängning av uppläggningsdelen

Beslut att i nuläget inte göra någon inhägnad med grind till uppläggningsplatsen.

b) Specialverktyg, hur kan vi låna/låna ut dem? Ny sektion i klubben?

De olika sektionerna får ansvara för eventuella specialverktyg.

c) Hemsideredaktör

Styrelsen avvaktar för att se om behovet kvarstår när arbetsråden kommit igång med att göra 

egna inlägg på hemsidan.

d) Skyltar om parkering och parkering förbjuden på Bankerydssidan

Björn beställer skyltar för parkeringsinfo och märkning av parkeringsplatser.

e) Max storlek på båtar vid Y-bommar

Lämpligheten får bedömas individuellt beroende på storlek, vikt och vindfång.

f) Fastställande av rutiner vid inköp

Conny ser över rutinerna till nästa möte.

§9 Fastställande av kalendarium (årshjulet), Arbetsrådsmöte, Arbetsdagar, Fester, Hamnens dag,

Styrelsemöten, Isättningar, Upptagningar, Mobilkranen x 2, Onsdagsseglingar, Segelskola, 

Fisketävlingar, Regattor.

Johan och Björn ser över kalendariet och för in det på hemsidan.

§10 Vice kassör

Marianne och Annelie bistår Conny i ekonomiarbetet.

§11 Avrapporteringar

a) Ekonomin

Ekonomin fortsatt god, fakturering av medlemsavgifter på gång.

b) Sjömacken 

Ombyggnationen är på gång. Några små förändringar i byggnaden behöver göras innan 

installationen av betalstationen.



c) Fingals hamn

Jonny Petterson kommer och informerar under nästa styrelsemöte.

d) Internetuppkopplingen

Levereras Maj/Juni.

e) Hemsidan

Inget att rapportera.

f) Jönköpings City Race

Conny informerade om möte med JCR. Tävlingarna äger rum på Munksjö norra och sällskapet är 

med vid seglingar med runt 500 skolungdomar under torsdagen och fredagen före själva 

tävlingsseglingarna sista helgen i maj.

g) Mastkranen

Sökning pågår efter lämpligt objekt.

h) Mastförvaringen

Per och Håkan arbetar på ett förslag på installation av telferbalkar.

i) Gamla vrak, vad gör vi med dem?

Björn och Annelie kollar upp juridiken. Avgifterna för att ha båten på land i ett flertal år ses över 

under nästa möte. Conny förbereder ärendet. 

j) Seglingssektionen

Inget att rapportera.

k) Fiskesektionen

Fiskesektionen ska ha möte snart och fastställa kalendarium för 2020.

l) Ungdomssektionen

Inget att rapportera.

m) Stora investeringsbidrag (kommunala)

Conny redogör vid nästa möte.

n) Bankerydsdagen 16 maj, nästa möte 10 mars Attarpsgården kl. 18:30. Ska vi vara med?

Frågan skickas till Ungdomssektionen. Ansvar Leo.

o) Kommande styrelseutbildningar

Per planerar utbildning under våren.

§12 Övriga anmälda frågor

Synpunkter på Arbetsbeskrivningar:

Alla läser igenom och kommer med förslag till ändringar inför nästa möte.

§13 Avslutande
Per tackade och förklarade mötet avslutat.

Per Nordh Johan Lidén Martin Mellqvist

Ordförande Sekreterare Justeringsman


